



## **Linwen Tong**

*Shenzhen*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Domestic IPO and refinancings
- Corporate restructuring

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Before joining Han Kun, Ms. Tong practiced law with SHU JIN Law Firm for two years and then Tian Yuan Law Firm for five years.

Ms. Tong's practice focuses on domestic and offshore listings, restructurings and reorganizations, mergers and acquisitions, and venture capital and private equity investment. Mrs. Tong has extensive experience in IPOs, private placements, material assets restructurings, mergers and acquisitions in the A share market, and IPOs in the H share market. Mrs. Tong also has represented and provided legal services to numerous investment funds, start-ups and emerging companies, and public companies in relation to their various PRC legal matters.

The clients Mrs. Tong serves are in diverse industries, covering the telecommunications, semiconductor, electronic technology, life sciences and pharmaceutical, environmental technology, and internet.

### **EDUCATION**

Mrs. Tong graduated from Zhongnan University of Economics and Law with an LL.B. degree (major) and an economics degree (minor).

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 童琳雯

深圳

---

### 业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 境内上市和再融资
- 企业重组改制

### 工作经历

在加入汉坤前，童律师曾先后在信达律师事务所任职两年，天元律师事务所任职五年。

童律师主要从事境内外上市、改制重组、兼并和收购、私募股权和风险投资等业务。童律师在境内证券市场的首次公开发行、定向增发、上市公司重大资产重组及上市收购等领域，以及香港证券市场的首次公开发行领域具有丰富的法律实务经验，并曾代表众多的投资基金、初创及成长型公司和上市公司处理各种法律事务。

童律师的业务领域涉及众多行业，包括通信半导体、电子科技、生命医药、环境技术、互联网等。

### 教育背景

童琳雯律师毕业于中南财经政法大学，主修法律并获法学学士学位、辅修金融并获经济学学士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 工作语言

中文、英文